

条款及细则：

- 此礼遇有效期为 2026 年 11 月 30 日。
- 此礼遇仅适用于位于澳门巴黎人的丽舍水疗中心。
- 需提前 3 小时预订，且视供应情况而定。客人需在预订时预先选定健康餐饮，并告知工作人员任何健康状况或饮食要求。
- 套餐自水疗预约时间起 24 小时内有效。
- 若需修改或取消预约，须提前六（6）小时联系水疗中心。
- 本礼遇须另加 5%政府税。
- 威尼斯人股份有限公司保留随时修改、变更此礼遇之条款及细则或取消此礼遇之权利，恕不另行通知。
- 如有任何争议，威尼斯人股份有限公司保留最终裁决权。
- 上述条款及细则之中英文版本如有差异，概以英文版本为准。

Terms and Conditions:

- This offer is valid until November 30, 2026.
- This offer is available only in Le SPA'tique at The Parisian Macao.
- 3-hours advance booking is required and subject to availability. Guests are required to pre-order the healthy meal and drinks and must inform the staff of any medical conditions or dietary requirements during reservation.
- Set meal will be valid from 24 hours of SPA appointment booking.
- All cancellations and amendments must be made six (6) hours before arrival.
- This offer is subject to 5% government tax.
- Venetian Orient Limited reserves the right to revise or change these Terms and Conditions or cancel this offer at any time without notice.
- In case of any dispute, Venetian Orient Limited reserves the right to final decision.
- The English version of these Terms and Conditions shall prevail in case of discrepancy between the English and Chinese versions.